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Geachte raadsleden, 
 
Inleiding 
Onder de naam 1DYK verbetert Wetterskip Fryslân de Waddenzeedijk tussen Koehool en Lauwersmeer. 
Provincie Fryslân, Wetterskip Fryslân, Rijkswaterstaat, gemeente Waadhoeke en Noardeast-Fryslân en 
een afvaardiging van landbouw – en natuurorganisaties hebben met elkaar binnen 1DYK de ambitie uit 
gesproken om met het verbeteren van de dijk, de natuur te herstellen en het gebied te verrijken. 
Samen werken zij aan een gebiedsplan, ook wel integraal inrichtingsplan genoemd.  
 
Op 23 juli 2024 heeft de raad een raadsmemo ontvangen over de laatste stand van zaken betreffende 
gebiedsproces 1 Dyk. Tijdens de kernsessie over de conceptnota ‘Herijking Ontwikkelingsperspectief’ 
van dinsdag 22 oktober jl. heeft wethouder Jan Dijkstra toegezegd de raad wederom te informeren 
over de laatste stand van zaken van dit gebiedsproces.  
 
Samenvatting - Consensus voor één gebiedsplan nog niet bereikt 
Het afgelopen half jaar werkten de partijen op basis van het eerder opgestelde gebiedsdocument aan 
een concreet gebiedsplan. Tijdens lokale konsulten, werkplaatsen en ontwerpsessies zijn 
belanghebbenden uit het gebied hierbij betrokken. Sinds de zomer zijn de 1DYK organisaties met 
elkaar in gesprek om overeenstemming te krijgen over één gebiedsplan. De kansen, knelpunten en 
mogelijke oplossingen die eerder in het proces zijn opgehaald vormden daarbij de basis. 
 
De partijen hebben de gezamenlijke ambitie dat het gebiedsplan een plus op moet leveren voor 
iedereen. Daarin zijn het betrekken van de omgeving en het zoeken van de balans tussen dijk 
versterkt, randen verzacht en gebied verrijkt, essentieel. Dat vraagt om het maken van lastige 
keuzes. Het is nog niet gelukt een plan te maken dat past binnen deze ambitie.  
 
Van belang voor de raad 
Met het gebiedsplan voor Koehool – Lauwersmeer werken de partijen samen aan de inrichting van 
het gebied. Zij richten zich daarbij op het hier en nu. Maar ook op het ontwikkelen van een 
toekomstbestendige Waddenzeekust. De 1DYK partijen hebben met elkaar afgesproken om in januari 
verder te bespreken of en in welke vorm één integraal gebiedsplan mogelijk is. 
 
 
  
  
  
 


